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Gemeentelijk Waterbedrijf  –  Haalbaarheidsstudie

Er werd een werkgroep samengesteld om de haal-
baarheid van het Gemeentelijk Wa t e r b e d r i j f
(GWB)  –  een bovengemeentelijke structuur die
de Vlaamse gemeenten, d r i n k w a t e r b e d r i j v e n ,
A q u a f i n , de VMM en de bekkencomités moet ver-
enigen  –  te onderzoeken. Graag vernam ik de
stand van zaken.

1. Hoever staat het met deze haalbaarheids-
studie ?

Is ze reeds aangevat ?

2. Met welke factoren zal hierin rekening worden
gehouden ?

3. Welke partijen worden betrokken ?

4. Wanneer worden de resultaten verwacht ?

5. Welke budgetten werden beschikbaar gesteld
voor de uitvoering ervan ?

Antwoord

De idee rond het oprichten van een Gemeentelijk
Waterbedrijf werd gelanceerd binnen de werking
van de V Z W Vlario en werd tijdens de V l a r i o s t u-
diedag van 23/10/02 voor een eerste maal voorge-
steld aan het publiek. Binnen de schoot van deze
organisatie werd vooral op initiatief van de voorzit-
ter een overlegforum samengesteld om de haal-
baarheid van de door hem voorgestelde structuur
te toetsen.

Vlario staat voor Vlaamse Rioleringen en is een
organisatie die naast een aantal privé-bedrijven
ook andere specialisten op het gebied van riolerin-
gen verenigt. De vereniging tracht vooral techni-
sche informatie en ondersteuning te geven aan de
d o e l g r o e p e n , zijnde voornamelijk de lokale bestu-
r e n . Het is vanuit deze hoedanigheid dat ook de
Vlaamse Milieumaatschappij en de afdeling Wa t e r
betrokken zijn bij V l a r i o. Ik wens echter te bena-
drukken dat Vlario geen "beleidsinstantie" is die
onder mijn bevoegdheid valt.

Gelet op het statuut van Vlario werd ik niet op de
hoogte gesteld van een overleg, noch van enige re-
sultaten van dit overleg of van een vooropgestelde

t i m i n g. Tevens heb ik geen kennis van de betrok-
ken partijen.

Vanuit het Vlaams Gewest worden geen budgetten
voor de uitvoering van deze structuur uitgetrok-
ken.


